




Presidieutskottets sammanträde 2015-09-11 kl 17:00 - 18:09 Lauritzen, Uppsala studentkår Sekreterare: Martin Holmer	Närvarande ledamöter US styrelse: Andreas Engstedt, Caisa Lycken, Miranda Cox. LÅRA: Matilda Granlund, Tobias Fredriksson. JurSek: Arash Moosavian. EkoSek: Sebastian Magnusson. SamSek: Nils Lundin. HumSek: Camilla Wallin Bergström. MedSek: Emma Jidhamre.
§1 Mötets öppnande	Mötet öppnades. Endast minnesanteckningar förs och mötet blir mindre formellt.
§2 Presentationsrunda	Presidieutskottet presenterade sig för varandra.
§3 Information om Uppsala studentkår a) Organisationen US i stort b) Fullmäktige c) Sektionerna vid US d) Presidieutskottet	<p>Caisa Lycken och Miranda Cox föredrog Uppsala studentkårs organisation i stort och de ingående verksamheternas arbete. Vidare så diskuterades verksamhetsplanen och specifikt vilka frågor som rör sektionernas arbete. Till exempel så kommer det jobbas mycket med lokalfrågor såsom tillgänglighet på olika campus. Rättssäkerheten för studenter ska utvärderas och ses över så att den sker på samma villkor på olika fakulteter och enheter. Även lika villkors-grupper ska kartläggas för att se skillnader mellan olika fakulteters, institutioners och områdens arbetssätt. En informationskampanj om studenters rättigheter kommer att samordnas från kåren centralt och sedan utföras av studiebevakare. Medlemsrekrytering är en väldigt viktig del för att stärka kåren och jobbas kontinuerligt med både centralt och lokalt.</p> <p>Studentrepresentantutbildningar kommer att utvecklas mycket under verksamhetsåret. En generell utbildning kommer att skapas tillsammans och sedan kunna modifieras utefter sektioners olika behov.</p> <p>Detta är alltså utdrag ur verksamhetsplanen för Uppsala studentkår som nyligen antagits. En justerad form utav verksamhetsplanen kommer att läggas upp på hemsidans dokumentarkiv under början av nästa vecka.</p>
§4 Förväntningar på presidieutskottet	Vanligtvis så förs det diskussionsprotokoll på PRUT-mötena med justerare och mötesordförande. Andreas Engstedt kommer att vara formell ordförande men mötesledarskapet brukar rotera så att alla i presidieutskottet får testa på. Denna mötesledare är också ansvarig för att fixa fika till mötet. Nästa möte så kommer de olika sektionerna att kort få presentera lite av sin egen verksamhet och arbetssätt.
§5 Förslag till punkter att ta upp med rektor	Denna punkt används för att samla åsikter och punkter som Caisa senare kan ta upp med rektor på rektors ledningsråd och rektors beslutssammanträde.
§6 Övriga frågor	<p>Frågan om avståndet och kontakten mellan undervisande personal och studenter på universitetet diskuterades. Avståndet mellan undervisning och forskning upplevs som väldigt långt. Det finns flera olika lokala initiativ för att få lärare och studenter att träffas i informella sammanhang.</p> <p>På den studentrepresentantutbildning som hålls den 6e oktober klockan 17.00 så kommer rektor Eva Åkesson att närvara.</p>
§7 Utvärdering av mötet	Mötet utvärderades.
§8 Mötets avslutande	Mötet avslutades kl 18:09.


Enligt uppdrag,
Martin Holmer